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                                                                         ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τους κ.κ. Υπουργούς 1) Οικονομικών κ. Σταϊκούρα Χρήστο  

                                                 2) Εσωτερικών κ. Βορίδη Μάκη  

                                                 3) Υποδομών και Μεταφορών κ. Καραμανλή Κώστα  

 

Θέμα: «Καταβολή των αποζημιώσεων σε πληγέντες ιδιώτες και επιχειρηματίες της 

Χαλκιδικής από τις θεομηνίες των ετών 2017 και 2018 ». 

Κύριοι Υπουργοί, 

Ιδιώτες αλλά και επιχειρηματίες στη Χαλκιδική ακόμη αναμένουν τις αποζημιώσεις για την 
αποκατάσταση των ζημιών των κτιρίων τους που προκλήθηκαν από τις θεομηνίες που 
έπληξαν τη Χαλκιδική τα έτη 2017 και 2018. Σύμφωνα με πληροφορίες οι πληγέντες  έχουν 
καταθέσει έγκαιρα στους Δήμους και στην Π.Ε. Χαλκιδικής τις αιτήσεις τους, για διενέργεια 
αυτοψίας επί των κτηρίων.  

Πληροφορούμαστε επίσης από τη Γενική Διεύθυνση Αποκατάστασης Επιπτώσεων Φυσικών 
Καταστροφών (Γ.Δ.Α.Ε.Φ.Κ) και τη Διεύθυνση Αποκατάστασης Επιπτώσεων Φυσικών 
Καταστροφών Βορείου Ελλάδος (Δ.Α.Ε.Φ.Κ.-Β.Ε.) του Υπουργείου Υποδομών & Μεταφορών, 
πως με εντολή του Υπουργείου Υποδομών, κλιμάκιά τους  μετέβησαν στις πληγείσες περιοχές 
και έχουν διενεργήσει τις απαραίτητες αυτοψίες. 

Παρόλα αυτά, υπάρχει καθυστέρηση στην καταβολή των αποζημιώσεων στους δικαιούχους 
ιδιώτες και επιχειρηματίες της Χαλκιδικής. 

Για τους λόγους αυτούς 

Ερωτάσθε κ. Υπουργέ :  

1) Σε ποια φάση βρίσκεται η διαδικασία της καταβολής των αποζημιώσεων των 
επιχειρήσεων που επλήγησαν από τις θεομηνίες των ετών 2017-2018 στη Χαλκιδική; 
 

2) Προτίθεσθε να επισπεύσετε τη διαδικασία, προκειμένου να εκταμιευθούν άμεσα τα 
σχετικά κονδύλια και να δοθούν οι αποζημιώσεις στους δικαιούχους; 
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